
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

z 3. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 16. 04. 2015 
 od 18:00 do 19:30 hodin ve společenské místnosti kabin TJ SK Markvartice 

 
 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, Radek Burian, Ing. Petr Hodboď, Jaroslav Flieger, 
Alice Mitrušková, Jan Ihnát, Ing. Libor Kunte, Hana Didíková  
 
Omluven byl: Jiří Zach 

 
01 -  Určení ověřovatelů zápisu, návrhové komise a zapisovatele 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích): Ing. Petra Hodboďě a 
Jaroslava Fliegera, návrhovou komisi ve složení:  Hana Didíková, Radek Burian, Jan Ihnát   a zapisovatele  
zápisu:  Gabrielu Vitoušovou  
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
02 – Schválení programu 3. veřejného zasedání ZO 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje program 3. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice v roce 2015. 

Program : 
1) Určení ověřovatelů zápisu ( § 95 odst. 1 zákona o obcích ) a zapisovatele 
2) Schválení programu 
3) Kontrola úkolů z 2. zasedání obce ze dne 19. 3. 2015 
4) Zpráva o hospodaření obce Markvartice za období 1-3/2015 
5) Výzva pro dotace – spolky 
6) Veřejnoprávní smlouva - spolky 
7) Obecně závazná vyhláška - komunitní kompostování 
8) Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti  
9) Provozní řád – komunitní kompostárna 
10) Zhotovení cesty a parkoviště 
11) Podpis smlouvy – Studie nového OU, has. zbr. a veřejných prostranství 
12) Smlouva Městská knihovna 
13) Střecha a střešní okna - jídelna 
14) Pletivo a sloupky – komunitní kompostárna a hřiště na Tůmáku 
15) Souhlas s podáním žádosti o dotaci na opravu čističek – škola, školka 
16) Úprava dopravního značení ke škole 
17) Úprava směšovacích uzlů – kotelna ZŠ 
18) Mimořádný příspěvek ZŠ 
19) Pozemkové úpravy 
a) směna pozemků 
b) pronájem pozemků 
c) prodej části pozemku 
20) Schválení tříčlenné komise – BIO 
21) Schválení Příkazní smlouvy 
22) Schválení žádosti Sportovci 
23) Schválení žádosti Triangl 
24) Diskuze a závěr 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 



 
 
03 – Kontrola plnění úkolů z 2. zasedání ZO 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o plnění úkolů z 2. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
04 –Hospodaření obce za období 1-3/2015 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o hospodaření obce Markvartice za období 1-3/2015. 

Příjmy k 31.3.2015 27,07 %  
Výdaje k 31.3.2015 20,28 %  
Stav na BÚ ČSOB k 31.3.2015 439 965,03 Kč  
Stav na BÚ ČNB k 31.3.2015 2 404 017,31 Kč  
Stav na úvěrovém účtu k 31. 3. 2015  -208 000,- Kč  
Stav v pokladně k 31.3.2015 53 803,- Kč 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
05 – Výzva pro předkládání žádostí o dotace - spolky 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje výzvy pro předkládání žádostí o účelové dotace v oblasti kultury a sportu.  
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  

 
06  –  Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace - spolky  

 
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace - pro spolky.  
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
07 – Obecně závazná vyhláška č. 2/2015 - komunitní kompostování 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Markvartice č. 2/2015, kterou se stanoví 
systém komunitního kompostování. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 
08 – Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti  

 
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IP-12-4004655/VB/002 na 
akci „ DC_Veselé, ppč. 329/1, příp. do 50m, kNN“. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  

 
09 –  Provozní řád komunitní kompostárny 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje provozní řád komunitní kompostárny v Markvarticích. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
10 – Zhotovení cesty a parkoviště 

Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovení cesty kolem Mazurů k dolní škole a zhotovení parkoviště 
naproti p. Popadincovi. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 

 
 



11 – Podpis smlouvy o dílo - územní studie nového OÚ, hasičské zbrojnice a veřejných 
prostranství 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje podpis smlouvy o dílo na vypracování územní studie nového obecního úřadu, 
hasičské zbrojnice a veřejných prostranství. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

12 – Smlouva s Městskou knihovnou 
 
Zastupitelstvo obce neschvaluje smlouvu o poskytování odborných knihovnických služeb pro naši knihovnu 
s Městskou knihovnou.  
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 
13 – Oprava střechy a výměna střešních oken - jídelna 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje opravu střechy a výměnu střešních oken na jídelně. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 

14 – Nákup pletiva a sloupků – komunitní kompostárna, hřiště na Tůmáku  
 
Zastupitelstvo obce schvaluje nákup pletiva a sloupků. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
  

15 –  Souhlas s podáním žádosti o dotaci na opravu čističek 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje souhlas s podáním žádosti o dotaci na opravu čističek – ČOV u školy a u školky. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 

 
16 –  Úprava dopravního značení ke škole 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje úpravu dopravního značení ke škole. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 

17 –  Úprava směšovacích uzlů – kotelna ZŠ 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje úpravu směšovacích uzlů v kotelně ZŠ. Při extrémních venkovních teplotách je 
výkon kotle nedostačující.  
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 

18 –  Mimořádný příspěvek ZŠ 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje mimořádný příspěvek ZŠ z rozpočtu obce ve výši 15 000,- Kč. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 

19 –  Pozemkové úpravy 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje směnu pozemku p. č. 364/1 a 364/3, mezi Obcí a panem Vápeníkem, daň z 
nabytí platí p. Vápeník, GP a návrh na vklad platí každý z účastníků smlouvy ½. Cena za m2 je stanovena na 
70,- Kč/m2, dále schvaluje pronájem pozemků p. č. 372/6, p. č. 368/7, p. č. 1224/1, p. č. 1225/1 p. č. 1225/2, p. 
č,. 1225/3, p. č. 1602, p. č. 2875/3, p. č.- 372/1, p. č. 372/5. Cena za m2 je stanovena na 0,80,- Kč/rok a dále 
schvaluje prodej části pozemku p. č. 2864/1 panu Jakešovi, veškeré náklady spojené s prodejem platí 
kupující. Cena za m2 je stanovena na 70,- Kč/m2. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 



 
20 –  Schválení tříčlenné komise BIO 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje komisi pro výběrové řízení na pořízení techniky v souvislosti s bioodpadem 
v tomto složení: předseda – Ing. Petr Hodboď, náhradník: Ing. Libor Kunte, členové: Jan Ihnát a Hana 
Didíková, náhradníci: Jaroslav Flieger a Alice Mitrušková. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 

21 –  Schválení příkazní smlouvy 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje příkazní smlouvu na práce, výkon a služby spojené se stavbou – „Komunitní 
kompostárna – pořízení techniky a zařízení na předcházení vzniku bioodpadu“. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 

22 –  Schválení žádosti - Sportovci 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o finanční dotaci na sportovní činnost z rozpočtu obce Markvartice pro 
TJ SK Markvartice ve výši 35 000,- Kč.  
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 

23 –  Schválení žádosti - Triangl 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o finanční dotaci na zapojení většího počtu obyvatel do společenského 
dění v obci z rozpočtu obce Markvartice pro spolek Triangl Markvartice z. s. ve výši 30 000,- Kč.  
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 
DISKUZE 
 
pí.Míková – vznesla dotaz kam s plechovkami 
starosta – do sběrného dvora, každou sobotu, je tam na to určené místo 
místostarosta k tomuto ještě dodává – je podána žádost o dotaci a čeká se na její schválení a pokud bude 
schválena budou i kontejnery na odpad, ale o tom budeme občany informovat, až dotaci schválí, zatím 
budou fungovat dvě sila – naproti poště a na Tůmáku. je to především pro ty, kteří nemají možnost si založit 
svůj vlastní kompost a obci to nařizuje zákon 
Jírovec – já bych se chtěl vrátit k těm jednosměrkám, pokud by byla u školy, bylo by to tam bezpečnější, 
nebyl by problém s koly a auty 
starosta reaguje – riziko je tam pořád stejné, obec to pouze teď ošetří značkami 
nyní se místostarosta omlouvá občanům, že musí odjet na přednášku do Habartic a pokud má někdo dotaz 
přímo na něj, ať ho vznese hned, aby mohl ještě odpovědět 
p.Koubek-já bych měl něco k těm kompostům, ta nabídka dotace je lákává, ale jestli někdo ví, jak to za dva 
dny smrdí a vy to chcete dát k bytovkám a za další u hřbitova ta džungle a za pískovnou ty léky Mirek  vyfotil  
a poslal  na životní prostředí, našly se tam krabičky od léků, ale ten kdo to uklízel, tak to naházel do té 
rokliny 
místostarosta-obec by to vůbec nedělala, ale nařizuje jí to zákon, musíme to udělat, zkuste tedy vymyslet 
něco jiného, není to tak jednoduché 
starosta-ono je vůbec problém najít vhodné místo, aby splňovalo všechny podmínky, vše je o lidech, jak se 
k tomu budou chovat, místo u hřbitova vyšlo jako nejlepší a nikomu to tam nebude vadit 
p.Koubek – a co pískovna, ta padla 
reaguje p. Hladík – a kdo to bude vozit do pískovny, nikdo 
místostarosta – k tomuto dodává – že si hlavně stěžovali lidi u bytovek, že mají plné popelnice trávy, tak aby 
se tomu zabránilo, to je celý, snažíme se vyjít všem lidem maximálně vstříc 
p. Švihnos – uvažuje se tam o nějaké kameře 
místostarosta – ano, uvažujeme o tom 
starosta též reaguje – ano, dá se tam ještě jedna lampa VO a na ní kamera, aby ta kompostárna byla hlídaná 



p. Koubek – bude se něco dělat s tou pískovnou? 
p. Hodboď – ano bude, akorát se uklidí, je to obecní pozemek 
p. Svoboda Antonín – neřešte pískovnu, neřešte komposty, řešte děti, co chodí do školy 
starosta – konkrétně  
p. Svoboda Antonín – jednosměrka a proti tomu děti na kole, upozorňuji, že to není bezpečné, aby se tam 
nestal nějaký malér  
starosta – vidíš, že se to snažíme řešit 
p. Svoboda Antonín – vy to řešíte, a co ty díry, tak je zalepte 
starosta – ano, víme o nich a řešíme to 
místostarosta – Tondo a máš teda nějaké řešení 
p. Svoboda Antonín – od toho jste tady Vy 
p. Koubek – mně to vůbec nevadí, já se tím bavím, je to o lidech, ale myslím si, že to parkoviště bude sloužit 
chvilku a pak ho budou jen devastovat 
místostarosta – proboha, jak může obec toto jinak zregulovat  
p. Mocová – když už mluvíte o tom Kovosu, že se bude opravovat, nešlo by tam udělat krám pro lidi, protože 
až p. Vondráčková zavře, tak mi tam budeme úplně bez všeho, je to tam hrozný, nebude tam opravdu vůbec 
nic 
Flieger – my o tom víme, ale bohužel dnes je vše o penězích a tam se nikdo neuživí a obec to nemůže 
nikomu nařídit 
p. Mocová – a proč to jde tady nahoře vietnamcovi 
p. Flieger – toho drží především škola, chodí tam hodně dětí 
p. Ihnát – zkusíme to do té studie nějak zakomponovat a uvidíme 
p. Milichovská – máte představu o tom, kolik bude stát oprava střechy jídelny a bude výběrko?  
p. Ihnát – ano, přibližná představa je 180.000,- maximálně, bude druhé kolo výběrka, ceny byly moc 
přemrštěné 
starosta dodává – nejde pouze o opravu střechy, ale i o výměnu čtyř střešních oken 
p. Milichovská – ještě jsem se chtěla zeptat, kolik je spoluúčast na tu čističku 
starosta – 30% 
p. Milichovská - a máte představu kolik bude ta oprava čističky stát? Ptám se na to z toho důvodu, jestli na 
to obec vůbec má peníze 
starosta – cca milion korun dohromady za obě 
p. Ihnát – ano, máme 
starosta – ano počítáme se všemi opravami a máme na ně 
p. Milichovská – počítá se s nějakou spoluúčastí na platbě od firmy JOTTO? Mají největší podíl na 
znečišťování té čističky. 
starosta – jednáme s panem Černohorským, aby nám do čističky nepouštěly, to, co tam nepatří, ale o 
příspěvku jsme zatím nejednali 
p. Koubek – dva roky po generálce a čistička je opět v čudu 
starosta – musí se jen nastavit správný režim a dodržovat, kapacita je dost velká a ty jídla tomu nevadí 
p.Ihnát – dojde k výměně a bude tam úplně jiná technologie 
p.Hodboď – žádná generálka neproběhla, došlo jen k výměně kol, motoru a přívodních kanálů – teď jsou 
pryč vany – je nutné je opravit 
p.Koubek – neoblbujte tady lidi, generálka byla 
p.Svoboda Antonín – obec by měla přitvrdit na Povodí Ohře, aby si plnily, to co mají 
starosta – jednali jsme s p. Blahníkem s Povodí Ohře a řešíme to 
p.Mocová – u p. Milfaita je potok v desolátním stavu, bude se řešit? 
starosta – ano, letos to bude hotové, vybere se to 
p. Koubek – a u mě pod mostem se to také bude vybírat? 
starosta – ano, bude, to je obce 
p.Koubek – tady se dělají super věci, já jsem hrozně překvapenej, co práce se udělalo na tom Trianglu, 
klobouk dolů, taky bych navrhoval nějakou brigádu na úklid části obce u p. Havlíčkové, já osobně klidně 
půjdu, jo a prosím Vás vy chcete dělat úřad a opravovat Kovos v záplavové zóně, kupte kapitána a tam 



udělejte úřad a místo sálu udělejte hasičskou zbrojnici a v hospodě jim udělejte klubovnu, každej by jim ho 
záviděl a neplácejte zbytečně dotace 
p. Hakl – já bych se chtěl zeptat ohledně vytápění školy – někdo to přeci projektoval a ten by měl nést 
následky – reklamace 
p.Hodboď – součástí projektu ani dotace rozvod nebyl a zjistilo se, že se musí vyměnit 
p. Hakl – mohlo se to tedy udělat najednou 
p. Hodboď – mohlo, ale bohužel se to neřešilo 
starosta – směšovače jsou původní a nefungují a musí se vyměnit 
p. Svoboda Antonín – četl jsem v novinách, že tady zaniknou hasiči 
starosta – to není pravda, nezaniknou, jen se musí opravit auto 
 
Nakonec starosta obce poděkoval myslivcům za vysázení 900 kusů stromků a hasičům za pomoc při 
vymalování spodní školy a také poděkoval všem přítomným a pozval je na další veřejné zasedání 
Zastupitelstva obce, které se bude konat v květnu.  
 
 
Zapisovatel: Gabriela Vitoušová 

 
Návrhová komise:       Hana Didíková,  
        
       Radek Burian, 
 
       Jan Ihnát,  
 
 
Ověřovatelé zápisu:     Ing. Petr Hodboď,  
 
       Jaroslav Flieger,  
 
 
Místostarosta      Ing. Libor Kunte,  
 
 
Starosta      Tomáš Renka,   
 
 
 
V Markvarticích dne 23. 04. 2015  
 


